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Algemeen  
 

Bestuur 
De Stichting Bewonersplatform Oud-Ambacht is officieel opgericht op 23 mei 2017. 
Maar voor dat tijdstip werden al vele activiteiten ontplooid. In vorige overzichten 
werden de activiteiten vanaf 2013 tot en met 2021 en de doelstellingen beschreven.  
Het bestuur bestaat uit drie personen: Kees Clement voorzitter, Hermine Koning, 
secretaris en Loek Snijders penningmeester. Medio 2021 zijn daarnaast drie 
adviseurs benoemd die zeer actief zijn in het Platform: Rick Mostert, Rianne Noorda 
en Suzan Nout. Zij ontvangen alle mailwisselingen tussen het bestuur en wonen 
bestuursvergaderingen bij. 
 

Werkwijze Bewonersplatform 
Het Bewonersplatform kwam in het afgelopen jaar drie keer bijeen. 
Het Bestuur en adviseurs (in het vervolg ‘bestuur’) eveneens drie keer. Overigens is 
er veelvuldig email contact en worden veel zaken digitaal afgestemd. 
Aan het eind van het verslagjaar is gekozen voor een wat andere structuur. 
Daarbij realiseert het platform zich dat zij weliswaar zo goed mogelijk de belangen 
van de buurt bespreken maar niet kunnen pretenderen de vertegenwoordigers van 
alle inwoners van Oud Ambacht te zijn. Ook zijn we geen actiegroep. Als we 
benaderd worden met een vraag/probleem bespreken we eerst onderling in het 
bestuur of deze vraag naar ons inzicht breed genoeg herkend wordt. 
Voortaan komt het brede platform twee keer per jaar bijeen waarin iedereen die wil 
meedenken over de buurt van harte welkom is. Het bestuur en adviseurs zullen, 
indien dat nodig is, voortaan tweemaandelijks vergaderen. Daarbij zijn ook anderen 
die nieuwe zaken aan de orde willen stellen welkom. Een keer per jaar zal er een 
buurtbrede bijeenkomst over een specifiek thema worden georganiseerd. 
Daarnaast is er een aantal werkgroepen waarin meestal ook een bestuurslid zit dat 
verslag kan uitbrengen aan de rest van het bestuur. Uiteraard kunnen indien nodig 
ook andere werkgroepleden aanschuiven bij bestuursoverleg. 
Er zijn werkgroepen  

A. Evenementen; 

B. Speeltuinen en groen;  

C. Verkeer/Vliegtuigoverlast; 

D. P.R.;  

E. Woningbouw Van der Kooij;  

F. Ouderen; 

G. Buurtbezem; 

H. Klussendienst.(in oprichting) 
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Contacten met gemeente 
Werd in het vorige jaarverslag nog gemeld dat de benoeming van een nieuwe 
gebiedsmanager medio 2021 vertrouwen gaf op verbetering van de communicatie in 
de toekomst, dit bleek een onjuiste verwachting. Helaas moest daarom het overleg 
met deze functionaris begin 2022 worden beëindigd. Na benoeming van het nieuwe 
College van B&W is met de portefeuillehouder belast met de participatie twee keer 
overlegd. De wethouder heeft aangegeven zeer te hechten aan burgerparticipatie en 
daarom volgend voorjaar een nota daarover aan de raad te willen presenteren. Ze 
zegt toe dat het platform betrokken zal worden bij de totstandkoming. De 
wijkmanager waarmee altijd plezierige contacten worden onderhouden, gaat eind dit 
jaar met pensioen. Helaas zal zijn opvolging nog even op zich laten wachten.    
 

Website, Facebook en overige publiciteit 
Het aantal leden van de facebookpagina is toegenomen van 887 naar meer dan 
1000. De facebookpagina wordt gebruikt als online 
‘buurtprikbord’, waar men berichten plaatst over vermiste 
huisdieren, een verloren knuffel of verkeerd geadresseerde 
post. Daarnaast is het één van de plekken om 
evenementen in de buurt te promoten of zelfs volledig 
online te organiseren.  
De website https://bewonersplatformoudambacht.nl wordt 
voornamelijk gebruikt ter informatievoorziening en als 
archief. Voor de buurt relevante stukken die op de site 
worden bijgehouden gaan o.a. over het nieuwbouwproject 
op de plekken waar nu nog de gebouwen van Van der Kooij 
staan, vliegtuigoverlast, nieuws uit de buurt en 
evenementen.  
Daarnaast is in 2022 gestart met een nieuwsbrief, die eens 
in de 2-3 maanden verspreid wordt aan abonnees. Mensen kunnen zich via de 
website aanmelden voor de nieuwsbrief. 
Tot slot wordt er eens per kwartaal in de wijkkrant de Babber die wordt verspreid in 
het gehele gebied van Groot Ambacht en de Babberspolder een stukje gezet waarin 
we de activiteiten van het Platform de revue laten passeren. 
 

https://bewonersplatformoudambacht.nl/
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Gouden Buur-award 
De Vlaardingse Gouden Buur is een onderscheiding en erkenning voor bewoners 
van Vlaardingen die een opvallende bijdrage leveren of hebben geleverd aan veilige 
woon- en leefomgeving 
van de gemeente 
Vlaardingen. Deze award 
is een initiatief van de 
Buurtbemiddeling 
Vlaardingen, met 
ondersteuning van het 
Oranje Fonds en de 
gemeente Vlaardingen. 
De award wordt ingezet 
als instrument om 
bewoners aan te sporen 
vredig, harmonisch en 
begripvol met elkaar te 
leven in een samenleving die steeds meer personen herbergt van verschillende 
nationaliteiten, culturele achtergronden en religiën. Het Bewonersplatform was zeer 
verrast dat op vrijdag 23 september de prijs aan ons werd overhandigd. Opnieuw een 
bewijs dat we het blijkbaar als Platform best goed doen en dat dat ook opvalt. 
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Inrichting van de buurt 
 

Woningbouw op de V.d. Kooij-terreinen 
Voor de historie van de plannen wordt verwezen naar de vorige jaarverslagen. 
In het verslagjaar is de klankbordgroep waarin de plannen voor de bebouwing van de 
twee terreinen van de Van der Kooij-garage aan het Bordesplein en de Kethelweg 
worden besproken, één keer bijeen geweest. Het belangrijkste gespreksonderwerp 
zou zijn het parkeren. De gebiedsmanager van de gemeente die e.e.a. zou toelichten 
liet evenwel zonder zich af te melden verstek gaan. 
Op 23 maart jl. werd het ontwerpbestemmingsplan gepubliceerd. Op 21 april was er 
een informatieavond, georganiseerd door de projectontwikkelaar (en niet door de 
gemeente zoals mocht worden verwacht). 
De plannen laten duidelijk te wensen over met name t.a.v. de verwachte forse 
toename van de parkeerdruk. Daarom is op 27 april een zienswijze, lees 
bezwaarschrift ingediend. Ruim veertig bewoners hebben in een individueel 
bezwaarschrift soortgelijke bezwaren geuit. Alhoewel het gebruikelijk is dat binnen 
zes weken op een zienswijze wordt gereageerd en het bestemmingsplan wordt 
vastgesteld door de Raad, lijkt het er nu op dat dat pas in het voorjaar 2023 het geval 
zal zijn. De communicatie over de vertraging aan de indieners van de 
bezwaarschriften laat zeer te wensen over. Het is duidelijk dat er een zeer sterke 
wissel wordt getrokken op het vertrouwen in de gemeente. Dit geldt te meer omdat 
vooral de panden van V.d. Kooy aan de Kethelweg/Emaus er verpauperd uitzien, 
gedeeltelijk niet goed zijn afgesloten en mensen aantrekken waarvan er geen zicht 
op is wat ze in de panden doen. Zo ontstaat een gevoel van onveiligheid in de buurt. 
Af en toe komt er een handhaver kijken, maar de situatie verandert niet.   
 

Buurtvisie  
Een aantal jaren geleden heeft een groep bewoners in het buurtje tussen de 

Asterstraat, Irisstraat, Knottenbeltsingel en Rozenlaan zich beziggehouden met de 

daar ondervonden parkeerproblematiek.  

Na uitgebreid onderzoek is toen een presentatie gegeven aan de gemeente 

Vlaardingen met daarin een aantal aanbevelingen voor aanpassingen. Met dit 

rapport is door de Gemeente zo goed als niets gedaan. 

Nu onder meer deze buurt de komende jaren op de schop moet in verband met de 

aanpassing van het riool, leek dit een mooie gelegenheid om samen met 

buurtbewoners te bekijken waar kansen liggen. 

Onder leiding van de wijkmanager Rob van der Veen en met het ingehuurde bureau 

JSO werd het project Buurtvisie opgestart met als doel samen met buurtbewoners op 

te halen wat voor de buurtbewoners belangrijk is in hun straatjes, waar 

verbeterpunten en uitdagingen liggen. Als er meer parkeerplaatsen moeten komen 

bijvoorbeeld, hoe verhoudt zich dat tot het groen en de speelmogelijkheden. 
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In februari was er een kick-off bijeenkomst voor de mensen uit de betreffende buurt. 

Doel van de bijeenkomst was om met elkaar te bekijken wat voor eenieder belangrijk 

is in de buurt 

In maart werd vervolgens een buurtwandeling georganiseerd waarin buurtbewoners 

konden aangegeven waarop ze trots zijn in hun wijk en waar verbetering nodig is. Er 

was een grote opkomst en er kwamen vele ideeën los. De meeste mensen wonen 

graag in Oud Ambacht vanwege het dorpse karakter, het groen en de fijne sfeer. 

Gebrek aan parkeerplekken en weinig speelplekken voor kinderen worden het meest 

genoemd als knelpunten 

Daarna is door middel van huis-aan-huis verspreide enquêtes aan de hand van de in 
de buurtwandeling genoemde speerpunten een prioriteitenlijst gemaakt: waar willen 
we als eerste mee aan de slag en hoe dan? In november zijn de uitkomsten aan de 
buurt gepresenteerd. Belangrijkste item is de verkeersveiligheid; de hele wijk moet 
30 km zone worden, wat overigens voor een groot deel al zo is. 
Tijdens deze bijeenkomst is een werkgroep geformeerd, welke zich met de 

daadwerkelijke activiteiten gaat bezighouden. In november is deze groep voor het 

eerst bij elkaar geweest, waarbij bleek, dat verkeersveiligheid en parkeren als eerst 

aangepakt gaan worden. Wordt vervolgd in 2023. 

 
De Buurtbezem  
De Buurtbezem komt maandelijks in actie, op de tweede zaterdag van de maand. In 
2023 bestaan wij al 10 jaar. Na en mede door ons, zijn er meer Buurtbezems in 
Vlaardingen gestart. 
Dit jaar is er door de Buurtbezem weer geprobeerd om ook de Jan Ligthartschool 
weer te activeren met de ‘pleinbezem', helaas zonder resultaat. Basisschool ’t 
Ambacht bezemt nog steeds vrolijk mee. En jong geleerd is oud gedaan. 
Behalve dat er maandelijks groepsgewijs wordt gewerkt aan een schoner Oud 
Ambacht, zijn er ook individueel bewoners actief. Zij houden  hun straat of de 
groenstrook schoon in hun directe woonomgeving. Ook hondenbezitters en 
wandelaars rapen zwerfvuil tijdens hun rondje. 
De Buurtbezem schrijft maandelijks berichtjes op de sociale media van onze buurt 
om meer bewoners te activeren en aan te moedigen mee te doen. 
Dit jaar werd ook de samenwerking met de Bethelkerk geïntensiveerd.  Ons 
werkmateriaal mag al langere tijd in de schuur van de kerk worden gestald, maar 
sinds het najaar van 2022 starten wij ook met een kopje koffie in de kerk. Ook 
worden wij in het Bethelnieuws vermeld. 
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Onderhoud Burgemeester de Bordesplein  
In vorige jaarverslagen is aangegeven hoe het onderhoud van het Plein wordt 
aangepakt. 
Bijzonder is dat de bewoners die al vanaf de officiële ingebruikneming van het toen 
nieuw ingerichte plein in januari 2017 meehielpen met het onderhoud nog steeds vol 
enthousiasme meedoen zo’n vier keer in het jaar. En, ook wel vermeldenswaard: niet 
alleen mensen die aan het Plein wonen, maar ook anderen die in een heel ander 
deel van de buurt wonen. 
Kortom het is steeds weer genieten van een nog steeds prachtig zeer goed 
onderhouden plein midden in de buurt waar veel mensen elkaar kunnen ontmoeten.  

 
Vervanging riolering Rozenlaan en aanpalende straten 
Door buurtbewoners werd aan het Platform Oud Ambacht gevraagd mee te denken 
over de veranderingen die in de Rozenlaan gaan plaatsvinden in verband met de 
aanpassing van de riolering. 
Leden van het platform hebben tweemaal een informatieavond bezocht in juni en juli 
en daarnaast in augustus een wandeling georganiseerd door de Rozenlaan met de 
betreffende ambtenaar van de gemeente. 
Belangrijk knelpunt is het versmallen van de stoepen. De straat wordt verbreed, er 
komt eenrichtingsverkeer en tegelijk worden de toch al krappe trottoirs met 30 cm 
versmald. Maar er is ook veel overhangend groen, en er zijn ook al jarenlang mooie, 
door de gemeente ook getolereerde brede ligusterhagen waardoor je op sommige 
plekken amper met een kinderwagen of rollator kunt passeren. 
Het is vooralsnog onduidelijk hoe de gemeente e.e.a. gaat oplossen.  
Er was een terugkoppeling beloofd over wat de aanpak zou worden. Eind 2022 is 
nog niets van de gemeente vernomen.  
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Een veilige en leefbare buurt 

 
Speeltuinen in Oud Ambacht  
Langzamerhand verdwijnen er speelplekken voor de kinderen uit onze buurt. Heel 

stilletjes zijn de speeltoestellen bij Dijkzicht verdwenen, bij de Jan Ligthart school is 

de speeltuin al ruim drie jaar weg en in februari verdween ook de leuke speeltuin aan 

de Anthonie Knottenbeltsingel. Deze werd getroffen door een omgevallen boom, 

waardoor alle toestellen moesten verdwijnen.  

Helaas kwam er op al deze plekken niets voor in de plaats. 

Het Platform heeft contact gezocht met de gemeente wat uitmondde in een fijn 

gesprek begin mei waarin allerlei toezeggingen werden gedaan rond de 

Knottenbeltsingel en Molenzicht. Ook zijn er toezeggingen gedaan om te kijken naar 

speeluitdagingen langs de Luijerinksingel. De beoogde kleine speeltuin daar is door 

bezwaren van omwonenden niet doorgegaan en zo zou er voor een alternatief 

gezorgd kunnen worden. In mei is vervolgens een buurtwandeling georganiseerd 

door de gemeente waarbij ambtenaren en leden van het Platform aanwezig waren. 

De speeltuin bij de Jan Ligthart valt onder verantwoordelijkheid van de school. Ook 

met de school zou contact worden opgenomen. 

Al met al een hoopvol begin! 

Helaas bleef het daarna lange tijd stil. In september was er nog geen voortgang 

geboekt. Toen kwam er een nieuwe ambtenaar die in elk geval de speeltuin aan de 

Knottenbeltsingel voortvarend heeft aangepakt. De buurt kon meepraten over een 

tweetal speeltoestellen via een Facebook poll met als resultaat dat het de bedoeling 

is dat er in maart/april 2023 een nieuwe speeltuin komt.. 

Toch zijn wij niet tevreden: 

• Een goede speelplek rond de Jan Ligthart is na drie-en-een-half jaar overleg 

waarbij de adjunct directeur van de school, Stichting Wijzer, ambtenaren van 

de Gemeente, de wijkmanager, de wijkagent, buurtbewoners en het 

Bewonersplatform zijn betrokken, nog steeds niet gerealiseerd. De ontwerper 

Stadsoase gaat nu een ontwerp maken voor een blauwgroen schoolplein. 

Hopelijk met resultaat. 

• Aan het initiatief voor speelmogelijkheden langs de Luijerinksingel is geen 

enkel vervolg gegeven; 

• Ook bij Molenzicht is er niets veranderd. 

Al met al heel jammer dat er in zo’n grote, kinderrijke wijk zo weinig 

speelmogelijkheden zijn voor met name jonge kinderen, waarbij het speeltuintje 

feitelijk “om de hoek” zou moeten liggen. 
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Vliegtuigoverlast  
Na 2 jaar van stilte door het ontbreken van vliegverkeer als gevolg van de 
coronapandemie, barstte begin 2022 het lawaai door overvliegende vliegtuigen over 
onze buurt weer los. Het meest door de aanvliegroute van landend verkeer, maar 
soms ook door een andere vertrekroute van vliegtuigen. Dat was meestal van 
vliegmaatschappijen die van Schiphol hun routes hadden verlegd naar RTHA 
(Rotterdam The Hague Airport, voormalig vliegveld Zestienhoven), vanwege de 
drukte op Schiphol. Het leek alsof deze piloten niet wisten hoe ze bij vertrek de 
woonwijken moesten vermijden. Veel verkeer is geregistreerd met de mobiele 
telefoon app Explane (www.explane.org), Resultaten daarvan zijn te zien op deze 
site door te klikken op de kaart op Vlaardingen.  Er wordt onderzocht of het mogelijk 
en wenselijk is om in onze wijk een vaste opstelling te plaatsen voor het meten van 
het lawaai van vliegtuigen.  
Maar lawaai is niet de enige overlast. Ook de veel onzichtbaardere uitstoot is een 
last voor de bewoners. Dit is echter veel moeilijker te registreren en meten, maar wel 
degelijk van belang.  
In de aanloop van de gemeenteraadsverkiezingen hadden we het onderwerp 
vliegtuigoverlast door RTHA nog eens onder de aandacht gebracht bij enkele lokale 
partijen. Dat had in ieder geval tot gevolg dat het in het verkiezingsprogramma van 
GroenLinks werd opgenomen, maar verder weinig concrete actie. Dat veranderde na 
het interview met Frits Nolet en Arie Kuijvenhoven in Groot Vlaardingen 
(https://www.rodi.nl/reader/36205/234200/frits-nolet-en-arie-kuijvenhoven-maken-
zich-zorgen-over-het-vliegtuiglawaai-van-rotterdam-the-hague-airport#p=1) op 2 
november en het daaropvolgende interview bij Omroep Vlaardingen 
(https://omroepvlaardingen.nl/wp-content/themes/colormag-pro/gemist-
popup/2022/11/09/play/17/ Fragment start op 17:44). Dat heeft tot gevolg gehad dat 
de Gemeente Vlaardingen zich heeft uitgesproken in een brief naar RTHA. We 
hebben ook contact gezocht met de vereniging Bewoners Tegen Vliegtuigoverlast 
Rotterdam Airport (BTV) en haar voorzitter Alfred Blokhuizen. Flyers van BTV die 
oproepen om een petitie tegen uitbreiding van RTHA te tekenen zijn in onze wijk 
verspreid. 
Op de valreep van 2022 heeft RTHA het proces van het aanvragen van een 
zogenaamd 'Luchthavenbesluit' gestart. Dat is een noodzakelijke vergunning van de 
overheid om te kunnen opereren en bevat de voorwaarden waaronder dat gebeurt. In 
2023 zullen we dit proces volgen en zienswijzen vanuit de buurt daar over indienen. 
 

Parkeren in voortuinen  
Het Platform heeft zich op verzoek van een bewoner gebogen over de vraag hoe 
wordt aangekeken tegen het parkeren in voortuinen. De conclusie is dat we daar om 
verschillende redenen geen voorstander van zijn. De gemeente deelt die mening. 
 
 
 

 

http://www.explane.org/
https://www.rodi.nl/reader/36205/234200/frits-nolet-en-arie-kuijvenhoven-maken-zich-zorgen-over-het-vliegtuiglawaai-van-rotterdam-the-hague-airport#p=1
https://www.rodi.nl/reader/36205/234200/frits-nolet-en-arie-kuijvenhoven-maken-zich-zorgen-over-het-vliegtuiglawaai-van-rotterdam-the-hague-airport#p=1
https://omroepvlaardingen.nl/wp-content/themes/colormag-pro/gemist-popup/2022/11/09/play/17/
https://omroepvlaardingen.nl/wp-content/themes/colormag-pro/gemist-popup/2022/11/09/play/17/
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Een actieve en betrokken buurt 
 

Ouderen  
In 2022 hebben enkele ouderen uit onze wijk deelgenomen aan evenementen die het 
Platform heeft georganiseerd voor jong en oud: het picknickconcert en het ontsteken 
van de Wilhelminalantaarn. Het Bethelcafé op de eerste en derde donderdag van de 
maand wordt goed bezocht ook door mensen die geen lid van de kerk zijn. De 
commissie ouderen heeft contact met pastor Annabell de Jong. 
 

Diverse initiatieven in de buurt 
 
Oud-Ambacht is een levendige buurt waar regelmatig, vanuit verschillende hoeken, 
activiteiten worden georganiseerd. Het (bestuur van het) Platform zelf hoeft daar 
vaak heel weinig aan te doen. Veelal is het Platform slechts faciliterend bijvoorbeeld 
naar de gemeente of naar financiers (fondsen willen soms bijdragen alleen 
verstrekken via een Stichting of Vereniging en dan komt het goed uit dat wij een 
Stichting zijn). De website en facebookpagina dienen hierin als medium om elkaar te 
vinden en activiteiten te promoten.  
Hieronder worden initiatieven genoemd waarbij het Platform direct of indirect was 
betrokken. 
 

Koningsdag  
Na het daverende succes van eerdere jaren was het ook dit jaar feest in de wijk met 
Koningsdag. Via de facebookpagina verenigden verschillende huishoudens zich voor 
een voortuinenvrijmarkt. 
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Halloween 
Eind oktober was het weer zover en transformeerde de wijk in feestelijke 
griezeligheid. Ruim 60 huizen deden mee en versierden de voortuin als kerkhof, 
spookhuis of spinnenweb en door de wijk liepen groepjes mooi verklede en 
geschminkte kinderen. Wat een gezelligheid!  
 

 
 
 
Dam- en schaaktafels op het Bordesplein 
Al vorig jaar werden, mede dankzij een bijdrage van het Fonds Schiedam 
Vlaardingen, een dam-en een schaaktafel op het Bordesplein geplaatst. Vanwege de 
lockdown werd de officiële ingebruikname toen nog even uitgesteld. Maar op 16 april 
was het zo ver: met de eerste zet in een spel tegen één van de jonge schakers, nam 
wethouder Bart de Leede de tafels officieel in gebruik. Het initiatief voor deze tafel 
werd genomen door onze wijkbewoonster Helene Robinet. Tijdens de opening werd 
er een schaaktoernooi gehouden voor de jeugdspelers van schaakvereniging “De 
Pionnetjes” uit Schiedam. 
Ondertussen genoot het publiek van de zangkunsten van Pleinbewoner Rick Mostert 
en van de lekkere cakejes! Het mooie weer deed de rest om er een heel gezellige 
middag van te maken. 
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Picknickconcert  
Op zondag 11 september vond het picknickconcert plaats. We 
luisterden naar de liederen van popkoor “Ladies on stage” en 
de band “Ogen dicht”. De bezoekers hadden hun 
picknickmanden goed gevuld. Het Platform zorgde voor eten 
en drinken voor de artiesten. IJssalon Melbalino was met de 
ijscokar aanwezig om heerlijk Italiaans ijs te scheppen, een 
gratis attractie voor de kinderen. En, je kan dat natuurlijk niet 
plannen, maar het was een zonovergoten middag. Fantastisch 
om zoals buurt heerlijk gezellige te kunnen genieten van alle 
lekkers, de muziek en weer eens ongedwongen te kunnen 
bijpraten.  
 
 

Ambacht in het licht 
Al vele jaren is het de gewoonte om op een zaterdagavond een aantal weken voor 
de Kerst de lichtjes rond de Wilhelminalantaarn op het Bordesplein te ontsteken.  
Op zaterdag 10 december pakten we het iets anders, grootser  aan en 
organiseerden voor het eerst de activiteit “zet Ambacht in het licht”. Buurtbewoners 
werden opgeroepen de kerstverlichting in huizen en tuinen aan te zetten, wat een 
gezellig geheel gaf. Ook al omdat de buurt groter is dan alleen dit plein werd gestart 
in de met lichtjes en kaarsjes verlichte speeltuin op de Goudsesingel, het 
Goudhaantje. Hier was een spectaculaire show van twee licht- en vuur artiesten.  
Alle kinderen die kwamen hadden een lampion. Er was ook een wedstrijdelement 
gekoppeld aan de mooist versierde deelnemer/ lampion. Na het optreden liepen we 
in een lange stoet (er waren meer dan honderd deelnemers) met de kerstman die op 
zijn gitaar speelde voorop, naar het Bordesplein. Daar was weer de traditionele 
glühwein, warme chocolade en lekkers. Er werden kerstliedjes gezongen door 
Melanie en Rick. De licht- en vuurkunstenaars traden weer op. En de twee 
winnaressen met de mooiste lampion, mochten de lichtjes ontsteken. Veel 
enthousiasme van de bezoekers! 
Fijn om zo samen de buurt te verlichten als de dagen korter worden. Het was een 
bijzondere, verlichte avond die zeker gaat terugkomen! 
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Evenementen  
Een evenementencommissie buigt zich ook in 2023 weer over nieuwe evenementen 
om elkaar te ontmoeten en samen te genieten van wat de buurt ons te bieden heeft. 
Initiatieven uit de buurt zijn altijd welkom en als je zelf graag meedenkt of meewerkt 
aan evenementen, laat het ons weten! Alle beetjes helpen. 
 
Enkele komende evenementen in 2023: 

▪ Rondje Ambacht 

▪ Picknickconcert 

▪ Ambacht in het licht 

▪ Koningsdag 

 

Themabijeenkomsten  
Het mooier en leefbaar maken van onze buurt is een belangrijke beweegreden van 
het Bewonersplatform. Middels themabijeenkomsten willen we thema’s als 
bijvoorbeeld duurzaamheid, samenwerking en allerlei andere onderwerpen die 
bijdragen aan het mooier maken van onze buurt breed delen met jullie en interactief 
bespreekbaar maken. Samen kom je uiteindelijk verder dan alleen. 


